
Fra: Ketil Porsmyr <ketilporsmyr@hotmail.com> 
Sendt: 8. mai 2017 12:38 
Til: Postmottak Lindås; Atle Vaage; Øyvind Stang 
Emne: Vedlikehold i Nordhordalandshallen (uttale fra Idrettsrådet) 
Vedlegg: brev ang reduksjon av fotball areal i hallen.docx 
 
Vi har dessverre ikke klart å få til en felles uttale fra Idrettsrådet ang nytt 

dekke/arbeid i hallen.  

Derfor sender jeg mitt svar som enkelt person men som leder av Idrettsrådet. 

 
ketil porsmyr 
Carpe Diem 
 

 
Fra: Ketil Porsmyr <ketilporsmyr@hotmail.com> 
Sendt: 8. mai 2017 10:31 
Til: Jan Ole Seim 
Emne: SV: Vedlikehold i Nordhordalandshallen  
  

Hei.  

Dessverre har vi ikke klart å lage en samlet uttalelse fra Idrettsrådet på denne 

saken innenfor fristen. Dette av forskjellige årsaker.  

Som leder av Lindås Idrettsråd ønsker jeg likevel å sende en uttalelse. 

Fotball gruppen til de lokale lagene består samlet av over 700 fotballspiller. Alle 

disse trener inne i Nordhordlandshallen 1 x pr uke vinterhalvåret. I tillegg så er 

også andre klubber inne med treningstid. Dvs at hallen er fullbooket hver kveld i 

ukedagen fra ettermiddag til 22.00. Å redusere arealet på fotballbanen med 

340m2 er en ikke akseptabel løsning. Fotball er den klart største organiserte 

idrett/fritidsaktivitet for barn/unge. 

Sett i et helseperspektiv så er det viktig å ha et godt treningstilbud til 

barn/unge. Om dette tilbudet blir forringet så vil mange velge å slutte. Ikke 

minst er og fotball viktig ifht å lære barn/unge og forholde seg til andre 

mennesker, regler mm. Der har fotball en særdeles viktig oppgave i og med at 

"rabbagastene" går ikke i skolemeusikken, friidrett (tør jeg påstå...). De spiller 

fotball om de driver idrett. For hvert år en klarer beholde disse i idretten så 

gjør en samfunnet en stor tjeneste. 

 

Fotballbanen i hallen blir brukt jevnlig til turneringer og disse 1/3 er ikke av 

optimal størrelse. Ved å redusere størrelsen vil en og miste mulighetene for å 

kunne arrangere 9èr kamper (banen er i underkant liten til dette nå). Dvs at 

presset på banene ute øker. Ved en slik kamp på utebanene så vil all annen 

aktivitet stoppe opp. 

mailto:ketilporsmyr@hotmail.com


 

Jeg forstår ønsket om å ha en bedre løpebane men en endring av underlag vil 

redusere aktivitetsbruken i hallen, og dette ønsker en selvsagt ikke. En kan ikke 

spille fotball på løpebane men en kan drive friidrettstrening på kunstgress.  

Jeg fraråder på det sterkeste å redusere gressarealet heller burde en økt 

dette og lagt til rette for løpebane. Ikke minst med tanke på det klimaet vi har 

her på Vestlandet. 

 

 
ketil porsmyr 
Carpe Diem 
 

 
Fra: Jan Ole Seim <jos@hrprosjekt.no> 
Sendt: 3. mai 2017 05:59 
Til: Olaf.Hella@lindas.kommune.no; ulrik.schutz@hfk.no; Jarle.Sabo@framo.no; 
erlend@nbksport.no; ketilporsmyr@hotmail.com; Nils.Markus.Bakke@lindas.kommune.no; 
Oyvind.Stang@lindas.kommune.no 
Kopi: Therese Urdahl Braseth; Morten Krokeide Ottesen 
Emne: Vedlikehold i Nordhordalandshallen  
  
Hei 
  
HR Prosjekt har fått i oppgave å lede arbeidet med å skifte ut kunstgressbanen, løpedekke og 
hoppegrop i Nordhordalandshallen. 
  
Vi har fått innspill på at slik som kunstgressbanen, løpedekke og hoppegrop ligger er ikke optimalt. 
Tanken er å tilrettelegge litt betre for bruk av løpebane, hindre at publikum for fotball er i selve 
løpebane, samtidig som de ikke reduserer antall spilleflater i fotball. Fotball har endret litt på 
banestørrelsen fra hallen var ny, slik at vi kan få til 3 stykk «5,ar»-baner på tvers selv om en kuttar 
ned på gresssarealet. I tillegg flytta hoppegropen pga. den ligger ikke optimalt til. 
  
I den forbindelse så ønsker en å samle flest mulige brukere til å komme med sine synspunkt. Hvis AKS 
og NBK ønsker er det muligheit å komme med max 2 personer hver. Se over forslag som ligger ved og 
kom med tilbakemelding når vi treffes. 
  
Oppmøte i Nordhordalandshallen tirsdag 09.05.17 kl. 17:00  
Hvis det ikke passer med tidspunktet, må hver og en finne en ny representant som stiller.  
Bekreft at du kommer eller hvem som stiller. 
  
  
  
Med vennlig hilsen 
  

 

Jan Ole Seim 
Byggeleder 
    
Mobil        +47 93 23 67 05 
Sentralbord        +47 46 80 55 55 
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E-post jos@hrprosjekt.no 

Internett www.hrprosjekt.no 
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